
Ciechanowiec, 23.06.2021 r. 

 

OR.BR.0012.4.3.2021 

 

 

Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji w 2020 roku 

 

 W roku 2020 do Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęły trzy petycje. Dwie petycje 

zostały rozpatrzone w 2020 r., a jedna w 2021 r. Wniesione petycje nie miały charakteru petycji 

wielokrotnej w rozumieniu art. 11 ust. 1 ustawy o petycjach. 

 Stosownie do art. 8 ww. ustawy zarówno skan jak i treść udzielonej odpowiedzi zostały 

zamieszczone na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej, pod adresem: 

http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/urzad_ciech/petycje/ 

Rozpatrzone petycje: 

 

1. Petycja z dnia 14 lutego 2020 r. w sprawie montażu oświetlenia części ul. Uszyńskiej  

w miejscowości Ciechanowiec oraz drogi do Parafialnego Cmentarza Parafii NMP  

z Fatimy. 

 

Po rozpatrzeniu petycji i konsultacji z Burmistrzem Ciechanowca Eugeniuszem Święckim 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że petycja jest w części zasadna.  

 

W dniu 26 lutego 2020 r. poinformowano podmiot wnoszący petycję o sposobie  

jej rozpatrzenia.  

 

2. Petycja z dnia 23 marca 2020 r. „Stop zagrożeniu zdrowia i życia”. 

 

Po rozpatrzeniu petycji Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, że zgodnie z art. 4 ust. 

2 pkt 2 i art. 7 ust. 1 ustawy o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 870) wyżej wymieniona 

petycja posiadała braki formalne i z uwagi na to pozostawiono ją bez rozpatrzenia. 

 

W dniu 26 maja 2020 r. poinformowano podmiot wnoszący petycję o sposobie jej 

rozpatrzenia.  

 

3. Petycja z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie masowych szczepień na chorobę COVID-19 

wniesiona przez Piotra Rakowskiego. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji negatywnie zaopiniowała petycję i stanęła na 

stanowisku, że rozpatrzenie takiej petycji wykracza poza zakres kompetencji jednostki 

samorządu terytorialnego z uwagi na to, że kompetencje Rady Miejskiej ograniczają się do 



spraw lokalnych, obowiązujących na właściwym dla niej terenie. W związku z tym petycja 

została uznana za bezzasadną.  

W dniu 5 lutego 2021 r. poinformowano podmiot wnoszący petycję o sposobie jej 

rozpatrzenia.  

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

 

                                                                                                 Agata Koc  

 

 


